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                                               AM Gent april 2023 

Afschaffing van de Vriendenkring komt dichterbij 
Ondanks het feit dat we als vakbonden niet akkoord gaan met het verdwijnen van onze Vriendenkring, gaat 

de directie door met haar plannen. Blijkbaar vallen heel veel medewerkers uit de lucht als we het over dit 

onderwerp hebben. Gelukkig zijn de medewerkers van de Vriendenkring niet bij de pakken blijven zitten en 

zijn ze onmiddellijk in actie geschoten. Het resultaat is dat de vzw zal blijven bestaan maar volledig los van ons 

bedrijf. We betreuren ten zeerste dat de binding met ons bedrijf verzwakt. De directie vergelijkt ons telkens 

met andere grote bedrijven en willen steeds de benchmark zijn. Maar op dit vlak schieten ze veel te kort. 
 

Her-aanleg fietspaden mag gezien worden 
De laatste maanden heeft AMG heel wat inspanningen geleverd voor de her-aanleg van onze fietspaden.  

En wat goed is moet ook gezegd worden, we zijn op de goede weg. We weten dat er nog heel wat 

inspanningen moeten geleverd worden maar hebben er het volste vertrouwen in dat dit tot een goed 

einde zal volbracht worden. 
 

Doorgroeifunctie Voorbereiders leidt tot frustraties 
Waar we als vakbonden voor vreesden wordt nu werkelijkheid. Leidinggevenden schatten hun medewerkers niet naar hun waarde. Iets waar 

we tijdens de onderhandelingen heel specifiek de nadruk op gelegd hebben. We krijgen nu reacties binnen over het gesprek dat moest 

gevoerd worden met de leidinggevenden maar in werkelijkheid een monoloog is, koudweg een melding dat men niet doorgroeit. Zonder enige 

vorm van uitleg waarom of welke de werkpunten zijn om de volgende keer wel te kunnen doorgroeien. Voorbereiders die zich jaar en dag voor 

meer dan 100% hebben ingezet voor hun afdeling en met jaren anciënniteit op de teller, worden vergeten. Wij begrijpen dan ook dat de 

frustraties hoog oplopen. 
 

Het decoratiefeest een big hit! 
Het decoratiefeest was een big hit. Heel wat medewerkers hadden zich ingeschreven en mochten genieten van het lekkere eten, de muziek en 

vooral van het optreden van Willy Sommers. Menige dame fleurde op als ze op de foto mocht met de Willy. 

We kunnen opnieuw spreken van een zeer geslaagde versie. 
 

Digitalisering vs. sociaal contact 
Zoals in vele andere bedrijven staat hier ook de digitalisering centraal. Alles wordt gevat in tegels en FAQ’s. Waar we vroeger een persoonlijke 

vraag konden stellen moet het nu via de digitale weg. Het sociaal contact gaat verloren en we vrezen dat ook nuances en duiding verloren 

gaan. Bij je vakbond kan je echter nog steeds terecht voor een persoonlijke babbel en duiding bij eventuele keuzes die je wil maken. We geven 

ook mee welke spreekwoordelijke addertjes er onder het gras schuilen. 
 

CAO 2023 – 2024 wordt een uitdaging 
Zoals jullie wellicht wel weten heeft de regering de loonmarge op 0,0% gelegd en kan men vanuit de bedrijven een netto premie van 500,00€ 

geven. Bedrijven die het goed deden kunnen gaan tot 750,00€. Wat momenteel op tafel ligt is het behoud van alle stelsels van swt, 

landingsbanen, enz.. Alle vakbonden hebben dit reeds goedgekeurd en wachten op de goedkeuring van de regering. Het is nu maar de vraag of 

de Vivaldi regering nog wijzigingen wil aanbrengen. Van zodra de goedkeuring er is kunnen de onderhandeling op sectorniveau en nadien op 

bedrijfsvlak van start gaan.  
 

Kaderleden hebben baat om lid te zijn van een vakbond en zeker op AM-Gent ! 
De laatste maanden zien we meer en meer aanwervingen van kaderleden. Op zich een goede zaak maar 

we zien ook dat kaderleden minder geneigd zijn om zich aan te sluiten bij een vakbond. Als we dan gaan 

informeren horen we nog al te vaak dat het als kaderlid “not done” is om bij een vakbond aan te sluiten. 

Jammer, want ook al hebben we dit meermaals aangekaart bij HR, toch krijgt men dit euvel niet opgelost. 

Laat het duidelijk zijn dat ook kaderleden het recht hebben om zich aan te sluiten en het is hun vrije keuze! 

Als vakbond staan we achter jullie bij geschillen of problemen. Denk maar aan de gele kaart die men kan 

krijgen na een mindere beoordeling. Als je lid bent van een vakbond dan heb je het recht om je te laten 

bijstaan als je geroepen wordt bij je afdelingshoofd of kaderbeleid.  

 

 

 



Vertrouwenspersonen, goed dat ze er zijn! 
Vertrouwenspersonen zijn heel belangrijk voor het welzijn van onze werknemers. Zij zijn het luisterend oor als je problemen ondervindt in je 

werkomgeving, thuisomgeving enz. De drempel om met één van hen een vertrouwelijk gesprek aan te gaan is verlaagd doordat HR hen meer 

in de picture bracht. De laatste maanden zien we een toename van gesprekken met een vertrouwenspersoon. Dit geeft enerzijds aan dat de 

drempelverlaging werkt maar duidt anderzijds, zoals ook meerdere studies aantonen, dat er meer ernstige problemen opduiken. Er is dus nog 

veel werk aan de winkel! 

 

GHV kampt met groot probleem! 
Het is alom geweten dat men in GHV met een zeer groot probleem kampt. Een afdeling waar 

men jaren aan een stuk geen aandacht aan besteed heeft, is plots de bottleneck van onze site. 

Infrastructuren staan op instuiken, onderhoudswerken hebben achterstand opgelopen, enz…… 

Het is geen vijf vóór twaalf maar tien na twaalf. Dit heeft uiteraard consequenties naar onze 

medewerkers. Zij gaan nu om met een enorme werkdruk, met als gevolg dat zelfs kaderleden 

ontslag nemen, meerdere onder hen psychologische hulp vragen of een gesprek zijn aangegaan 

met één van de vertrouwenspersonen. De twee voornaamste redenen zijn het veiligheidsgevoel 

dat weg is en de enorme werkdruk. De vraag is maar hoelang men dit nog kan volhouden.  In 

ieder geval blijven wij dit van nabij opvolgen. 
 

De werkdruk binnen BTR te hoog 
Niet alleen in GHV ligt de werkdruk te hoog, ook in BTR vangen we dezelfde signalen op. Onder meer door het feit dat medewerkers niet 

vervangen worden waardoor er in bepaalde secties tekorten zijn. Als de medewerkers dit aankaarten bij hun leidinggevende dan krijgen ze het 

antwoord “we zijn ermee bezig”. Maar dit blijft maar verder aanslepen. 
 

Tevredenheidsenquêtes leiden tot ….? 
Het lanceren van een tevredenheidsenquête is positief als men daarna de resultaten evalueert en hiermee  aan de slag kan gaan. Laat het nu 

net dat laatste zijn dat men niet kan realiseren. Het resultaat van deze enquête geeft enkel een globaal beeld van een afdeling. Een afdeling 

bestaat echter uit verschillende secties en de verschillende resultaten hiervan ziet men niet. Eveneens kunnen de commentaren die gegeven 

worden door de deelnemers niet worden geraadpleegd. Enerzijds te begrijpen (want dit zou kunnen wijzen in de richting van een persoon) 

maar anderzijds: wat is het nut van een enquête die geen aanleiding geeft tot verbeteringen.  
 

Groot onthaal positief, tenminste als … 
We zijn al een aantal maanden bezig met een vernieuwde versie van het onthaal voor nieuwelingen. Het groot onthaal is nu gespreid over 5 

opeenvolgende dagen waarin verschillende thema’s aan bod komen. Ook voor vakbonden werd er tijd voorzien om ons voor te stellen. We 

zien echter nog vaak dat medewerkers die ingeschreven zijn niet komen opdagen. Wanneer we vragen waarom men niet komt opdagen,  

krijgen we het antwoord dat men terug geroepen is door de afdeling. Jammer, zeker als men weet dat dit in een wettelijk kader gegoten zit.  
 

CAO deconnectie in opbouw 
In oktober van vorig jaar heeft de regering beslist dat tegen het einde van 2022 een CAO moest bestaan 

rond deconnectie. Maar aangezien veel bedrijven, waaronder ook het onze, nog niet klaar was werd dit 

verlengd en zelfs wat afgezwakt tot 01 april 2023. Afgezwakt in die zin dat het ook een bijlage bij het 

arbeidsreglement mag zijn. In veel grote bedrijven rondom ons wordt een CAO afgesloten maar hier wil 

men enkel een bijlage bij het arbeidsreglement. Uiteraard willen we als vakbond dat dit ook hier een 

CAO wordt: juridisch gezien staat een CAO sterker mochten er zich toch problemen voordoen. 

Een CAO wordt ook neergelegd en gepubliceerd in het staatsblad.  

We hebben ondertussen het tekstvoorstel van HR ontvangen en gaan daar nu verder mee aan de slag. 

 

Gouden raad van ’t syndicaat 
Autolease en het verschil tussen ontslag geven en ontslag krijgen. Als je om één of andere reden ontslagen wordt hoef je geen 

stopzettingsvergoeding te betalen. Echter als je zelf ontslag neemt of in wettelijk (vervroegd) pensioen gaat dan heeft dit onder andere tot 

gevolg dat je een stopzettingsvergoeding moet betalen tenzij je een overnemer vindt. Dergelijke vergoeding kan oplopen tot duizenden euro’s. 

Dus, bezint eer ge begint !! 
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